
Protokół Nr 15/2016 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 23 czerwca 2016 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 
Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Henryk Klimaszewski, p. Robert Radzymiński i p. Janusz 
Kwiatek oraz Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 
Geodeta Powiatowy – p. Iwona Urbanowicz, Inspektor w Wydziale Budownictwa i Ochrony 
Środowiska – p. Łukasz Pietrowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju                           
i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska.   

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki.  
 

Porządek obrad: 
I. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Powiatu Nidzickiego w charakterze Partnera do uczestnictwa w projekcie „Zintegrowana 
Informacja  Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur”. 

2. Wniosek o kupno lokalu mieszkalnego w Napiwodzie. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do dysponowania na cele budowlane 

nieruchomością położoną w Napiwodzie. 
4. Wniosek o udostępnienie pomieszczeń w Jagarzewie będących w trwałym zarządzie ZSRiO. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Nidzickiego w czynnościach związanych z uzyskaniem pozwolenia na budowę. 
6. Informacja o wynajmie nieruchomości powiatowej. 
II. Wydział Budownictwa i Ochrony  Środowiska: 
1. Rozpatrzenie wniosków o pozwolenie na wycinkę drzew. 
2. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w północnej części miejscowości Janowiec Kościelny. 
III. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nidzicki za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy. 
3. Wynagrodzenia nauczycieli za 5 miesięcy. 
IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. 
V. Wydział Finansowy: 
1. Omówienie II wersji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2016. 
2. Wnioski finansowe. 
 

Ad. I. 1.  
p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie Powiatu Nidzickiego w charakterze Partnera do uczestnictwa w projekcie 
„Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur”. Podkreśliła, że 
zamierza się go realizować w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020, 3 Oś Priorytetowa – Cyfrowy Region, Działanie 3.1 
Cyfrowa dostępność informacji sektora publicznego oraz wysoka jakość e-usług publicznych. 
Projekt ma na celu harmonizację i standaryzację danych geodezyjnych i kartograficznych, 
integrację rozproszonych zasobów i rejestrów informacji przestrzennej, z wykorzystaniem technik 



i narzędzi informatycznych oraz poprawę ich jakości i dostępności dla organów administracji 
publicznej, obywateli i przedsiębiorców. 

Program zakłada wykonanie m.in. następujących prac: 
- modernizację ewidencji gruntów i budynków dla obrębów Gminy Kozłowo, 
- aktualizację klasyfikacji gruntów na obszarze Gminy Kozłowo w przypadku zmiany użytków 

gruntowych, 
- inwentaryzację i modernizację osnowy poziomej i wysokościowej, 
- utworzenie baz danych obiektów topograficznych BDOT 500 dla terenów Powiatu 

Nidzickiego, 
- cyfryzację dokumentów powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 
- wdrożenie systemu informatycznego do prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i 

kartograficznego, 
- zakup oprogramowania  i sprzętu informatycznego. 

Działania zmierzające do realizacji w/w projektu podjęto na Konwencie Powiatów 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. W dniu 23 lipca 2014 r. podpisano list intencyjny 
pomiędzy powiatami województwa, Województwem Warmińsko-Mazurskim, Konwentem 
Powiatów Województwa i Wojewodą Warmińsko-Mazurskim. Kontynuując prace zmierzające do 
przygotowania i realizacji partnerskiego projektu w trakcie przygotowania jest porozumienie o 
partnerstwie. 

Przedmiotowe zadanie mieści się w celach operacyjnych przyjętych w strategii rozwoju 
Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2022, która została przyjęta uchwałą nr XIX/118/2016 Rady 
Powiatu Nidzicy z dnia 19 maja 2016 r. W strategii przewidziano działanie pod tytułem e-
Administracja, w ramach, którego planuje się stworzenie aplikacji ułatwiającej mieszkańcom, 
przedsiębiorcom, urzędnikom załatwianie spraw w urzędzie, dostęp do niezbędnych informacji, 
skrócenie czasu oczekiwania. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 

 
Ad. I. 2. 
Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek najemcy o kupno lokalu 

mieszkalnego w Napiwodzie.  
Zarząd jednogłośnie podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko o nie 

przeznaczaniu lokalu do sprzedaży. 
 

Ad. I. 3. 
p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. Dotyczy on Polskiego Stowarzyszenia Na 
Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Nidzicy odnośnie nieruchomości w 
Napiwodzie, będącej współwłasnością Powiatu Nidzickiego, w związku z realizacją inwestycji 
polegającej na przebudowie i modernizacji Domu Pomocy Społecznej – „Domu Rodzinnego” w 
Napiwodzie. 

Podkreśliła, że zgoda dla PSOUU jest konieczna do przeprowadzenia modernizacji i 
rozbudowy obiektu, między innymi uzyskania pozwolenia na budowę. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 149/2016  w sprawie wyrażenia zgody na 
dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

 
Ad. I. 4. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek mieszkanki Jagarzewa o udostępnienie jej 

lokalu w budynku zarządzanym przez Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 
Jagarzewie.  



Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że Dyrektor ZSRiO planuje przekształcić szkołę 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, w związku z tym zarówno przedmiotowy 
budynek, jak i  inne obiekty gospodarcze znajdujące się na terenie zagospodarowanym na 
potrzeby szkoły zostaną przekształcone na warsztaty praktyczne dla uczniów Centrum. Najem, 
czy sprzedaż lokalu w tej sytuacji nie jest możliwa. Obiekty muszą pozostać w zasobie ZSRiO.  

Zarząd jednogłośnie odmownie rozpatrzył powyższy wniosek. 
 
Ad. I. 5. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że w trakcie przeglądu okresowego budynku 

położonego w Nidzicy przy ul. Murarskiej stwierdzono pilną potrzebę wymiany instalacji 
elektrycznej, wykonania oświetlenia ewakuacyjnego i instalacji odgromowej. W bieżącym roku 
wyremontowany został dach. Dodała, że w budżecie powiatu na takie cele zabezpieczone jest 
20 000 zł. Otrzymaliśmy już do Konserwatora Ochrony Zabytków zalecenia konserwatorskie. 
Zaznaczyła, że p. Sędłak podjąłby się wszelkich czynności, które zakończą się uzyskaniem 
pozwolenia na budowę.  

Uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 150/2016 w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Nidzickiego w czynnościach związanych z 
uzyskaniem pozwolenia na budowę. 
 

Ad. I. 6. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Dyrektor ZSZiO w Nidzicy w dniu 21 czerwca 

podpisał umowę na najem miejsc noclegowych w pokojach w budynku internatu na okres 06-
07.08.2016 r. za kwotę 27 zł/os. netto plus VAT, tj. łącznie na kwotę 540 zł netto za wszystkie 
miejsca noclegowe. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. II. 1. 
Wicestarosta Lech Brzozowski przedstawił wnioski Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

o wyrażenie zgody na usunięcie: 
-  11 szt. chorych, spróchniałych, ograniczających widoczność i rosnących w zbyt bliskiej 

odległości od jezdni drzew z pasów drogowych dróg powiatowych,  
- 105 drzew z pasa drogowego drogi powiatowej Januszkowo- Frąknowo- Wietrzychowo 

rosnących na odcinku Januszkowo-Frąknowo, które kolidują z prawidłowym przebiegiem drogi 
powiatowej. Dodatkowo część drzew zawęża jezdnię.  

Zarząd jednogłośnie bez uwag wyraził zgodę na usunięcie w/w drzew. 
 
Do posiedzenia dołączyła p. Łukasz Pietrowicz - inspektor w Wydziale Budownictwa i Ochrony 

Środowiska.  
 
Ad. II. 2. 
Ł. Pietrowicz omówił projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w północnej części miejscowości Janowiec Kościelny, blisko miejscowości 
Kuce. Przedstawił uwagi Wydziału odnośnie tegoż planu: 

1. na rysunku planu – na terenie elementarnym 1US nie oznaczono linii zabudowy ze 
względu na fakt, iż przeznaczeniem podstawowym są tereny zabudowy oraz ze względu 
na fakt, iż tereny te przeznacza się pod lokalizację obiektów, w tym zaplecza szatniowo-
sanitarnego, 

2. w ustaleniach szczegółowych dotyczących terenu elementarnego oznaczonego symbolem 
1.U/MN określono jako przeznaczenie podstawowe tereny zabudowy usługowej z 
dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, natomiast brak jest zapisu, że 



dopuszcza się również zabudowę gospodarczą , garażową i gospodarczo-garażową, o 
której mowa w pkt 6 ustaleń szczegółowych dla tego terenu elementarnego; ewentualnie 
brak definicji zabudowy usługowej z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej, z której będzie wynikało, że dopuszcza się zabudowę gospodarczą, 
garażową i gospodarczo-garażową. 

3. w ustaleniach szczegółowych dotyczących terenu elementarnego oznaczonego symbolem 
1.MN i 2.MN określono jako przeznaczenie podstawowe tereny zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, natomiast brak jest zapisu, że dopuszcza się również 
zabudowę gospodarczą, garażową i gospodarczo-garażową, o której mowa w pkt 5 
ustaleń szczegółowych dla tego terenu elementarnego; ewentualnie brak definicji 
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, z której będzie wynikało, że dopuszcza się 
zabudowę gospodarczą, garażową i gospodarczo-garażową. 

Zarząd uzgodnił z powyższymi uwagami projekt miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w północnej części 
miejscowości Janowiec Kościelny. 

 
Ad. III. 1. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że wpłynęło 78 wniosków o stypendium, z czego 67- o 

stypendium naukowe, a 11- sportowe. 19 z nich złożyli gimnazjaliści, a 59 – uczniowie szkół 
ponadgimnazjalnych. Komisja w składzie: 2 przedstawicieli Komisji Oświaty, pracownicy 
Wydziału Oświaty rozpatrzyła wnioski. Stypendia przyznano 43 uczniom, w tym 2- sportowe, 
reszta – naukowe na kwotę 39.600 zł: 

- 17 gimnazjalistów ( 13 os. z ZSO, 3 – z ZSRiO, 1 – z SOS-W), 
- 26 uczniów szkół ponadgimnazjalnych ( 14 – z ZSO, 11- z ZSZiO, 1 – z ZSRiO). 
Średnia ocen 5,0 już nie jest wystarczająca do uzyskania stypendium. Najniższa średnia wśród 

stypendystów wyniosła 5,41. 
p. Robert Radzymiński uważa, że trzeba zwiększyć pulę środków na stypendia. Zapytał, ile 

wniosków się zakwalifikowało, a nie wystarczyło na nie środków. 
p. Jolanta Tymińska odparła, że nie zakwalifikowały się 23 osoby. 
p. Robert Radzymiński stwierdził, że to dużo i należy zwiększyć pulę środków na stypendia 

co najmniej o 10.000 zł. 
Więcej uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 151/2016 w sprawie przyznania stypendiów 

dla uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki za wybitne 
osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

Ad. III. 2. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, ul. Wyborska 12, 13-
100 Nidzica. 

Dodała, że termin składania ofert wyznaczony został na 14 lipca, a konkurs – 15 lipca. 
Wcześniej wszystkie ograny muszą wytypować swoich przedstawicieli do komisji konkursowej. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 152/2016 w sprawie ogłoszenia 
konkursu na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, 
ul. Wyborska 12, 13-100 Nidzica, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. III.3. 
p. Jolanta Tymińska zapoznała Zarząd z wysokością wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w miesiącach styczeń – maj 2016 r. Nadal 
średnie wynagrodzenie nie jest osiągane w przypadku nauczycieli stażystów.  



Zarząd nie widzi obecnie zagrożenia i potrzeby wprowadzania zmian.  
 

Ad. IV. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła informację Apteki Społecznej Grupa Nowa Farmacja, że z 

dniem 11 czerwca br. została zamknięta. Konieczne zatem będzie ponowne podjęcie uchwały 
dotyczącej ustalenia dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie naszego powiatu. Przygotowany 
został projekt uchwały Rady Powiatu uwzględniający wykreślenie z dyżurów dwóch aptek. O 
pierwszej była mowa na wcześniejszym posiedzeniu Zarządu. 

Zarząd jednogłośnie poparł omówiony projekt uchwały Rady Powiatu. 
 
Ad. V.1. 
p. Renata Mróz poinformowała, że wskutek wniosku o zmiany złożonego przez Powiatowy 

Zarząd Dróg w Nidzicy  konieczne jest naniesienie poprawek do projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016. Zaznaczyła, że zmiana ta wpłynie na potrzebę 
korekty kilku załączników do uchwały, dlatego przygotowała II wersję projektu uchwały i 
przedstawiła zmiany. Na wniosek dyrektora PZD zwiększa się plan dochodów i wydatków o 
kwotę 109.799,90 zł z tytułu wpłaty środków finansowych z niewykorzystanych w terminie 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego i przeznacza się je na zadanie 
inwestycyjne pn. ,, Opracowanie projektu budowlanego na przebudowę mostu w ciągu ulicy 
powiatowej Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w lok.0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 
do km 0+705”.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki uzupełnił, że jest to konieczne ze względu na 
przedłużające się prace projektowe. Termin wydłużony zostanie dk. grudnia br. 

Zarząd jednogłośnie poparł przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. V.2. 
p. Renata Mróz przedstawiła następujące informacje: 
- powiat otrzymał kwotę 2570 zł, jako uzupełnienie dotacji na kwalifikację wojskową, 
- Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej zwiększył środki dla PUP na finansowanie 

w 2016 r. programów na rzecz promocji zatrudnienia o kwotę 191.500 zł. 
p. Lech Brzozowski dodał, że Powiatowa Rada Zatrudnienia zdecydowała już o przyznaniu 

4 dotacji na podjęcia działalności gospodarczej oraz 10 robót interwencyjnych. 
 
p. Renata Mróz zaznaczyła, że środki na stypendia zabezpieczone są w budżecie powiatu 

przy Starostwie. Żeby szkoły mogły je jutro uczniom wypłacić, konieczne jest przesunięcie 
odpowiednich kwot do planów jednostek, wg następującego podziału:  

- ZSZiO - 11.000 zł, 
- ZSO – 24.400 zł, 
- ZSRiO – 3.400 zł, 
- SOS-w – 800 zł. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przedstawione wyżej przesunięcia w planie 

budżetu. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 

/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 
Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 



 / - / Robert Radzymiński 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 
 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 
 
 

 
 
 


